
Protokół z XXX obrad sesji Rady Miejskiej  w Międzyzdrojach 
z dnia 9.10.2008 r. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum; 
 

Przed rozpoczęciem posiedzenia  Przewodniczący poprosił o uczczenie minutą ciszy 
śmierci dziennikarza związanego  z regionem  Pana  Romana Słomskiego . 
Po czym  otworzył XXX Sesję RM w Międzyzdrojach , odbywającą się  w  siedzibie 
Urzędu Miejskiego w  Międzyzdrojach . Na podstawie listy  obecności stwierdził 
wymagane quorum , lista obecności stanowi    zał. Nr 1 i 2 do protokołu. Nieobecni 
usprawiedliwieni radni:  Kazimierz Drzewiecki , Piotr Wójcik oraz Mateusz Bobek  . 

Stan  radnych obecnych na sali 11 osób. 
Na prośbę Przewodniczącego Burmistrz poinformował mieszkańców , korzystając                    
z  obecności kamer , iż oczekujemy  w Międzyzdrojach wizyty Prezydenta RP Jarosława 
Kaczyńskiego.  

2. Przedstawienie porządku obrad; 
 

Przewodniczący  zaprezentował porządek posiedzenia , pytając o ew.  propozycje do 
zaproponowanego porządku posiedzenia : 

Burmistrz wnioskuje o wykreślenie  z porządku punktu dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie , wprowadzając w to miejsce  nowy projekt , 
który został radnym przekazany .  Takie rozwiązanie zaoszczędzi  głosowania nad każdą 
wprowadzoną zmianą  . 

Burmistrz  złożył również na piśmie wprowadzone przez siebie autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie  projekt uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 
dzierżawę  nieruchomości , położonych na terenie  Gminy Międzyzdroje ( w związku              
z koniecznością wcześniejszego wyjścia   Burmistrza z sesji ), autopoprawki stanowią         
zał. Nr 3 do protokołu . 
GŁOSOWANIE :  

1) wykreślenie punktu  7 z porządku posiedzenia ;za przyjęciem opowiedziało się 11 
radnych . 

2) wprowadzenie w punkcie 7  projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w 
budżecie na rok 2008; za przyjęciem opowiedziało się 11 radnych .  

 
Całość porządku wraz ze zmianami  ; za przyjęciem opowiedziało się 11 radnych , porządek 
stanowi zał. nr  4 do  protokołu .  
 
----------------  doszedł radny R.Pawłowski , stan 12 radnych ----------------------- 
 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej ( 29.08.08  i 5.09.08); 
 
Z protokołem z 29.08.2008 r. zapoznał się Adam Jakubowski  oraz Michał Sutyła nie wnoszą 
uwag , w związku z czym proponuje przyjęcie protokołu bez odczytywania , za przyjęciem 
opowiedziało się 12 radnych .  
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Z protokołem z 5.09.2008 r. zapoznał się  Roman Pawłowski   oraz Michał Sutyła nie wnoszą 
uwag , w związku z czym proponuje przyjęcie protokołu bez odczytywania , za przyjęciem 
opowiedziało się 12 radnych .  
 

4. Bieżąca informacja Burmistrza dotycząca zamknięcia kąpieliska                               
w Międzyzdrojach; 

 
Zagadnienie referował  Burmistrz  ;  Kąpielisko zostało otwarte decyzją z 2 X 2008 r. na całej 
długości ponieważ  nie ma  już żadnego zanieczyszczenia .  Burmistrz poinformował iż 
uczestniczył w Sesji Nadzwyczajnej w Świnoujścia ,  na której  powiedziano , że tam nie ma i 
nie było żadnego zagrożenia mikrobiologicznego .  Podjęto apel do Wojewody , aby 
zainteresował się sprawą , na apel Wojewoda odpowiedział natychmiast .  Dowiedziano się  
od Inspektora Powiatowego , że wyniki  zlecone przez Prokuraturę , potwierdzają czystość 
wody . Trwa śledztwo , powołano kolejnych biegłych , stwierdzono , iż na terenie 110 m  są 
przekroczone normy .  Wypowiedział się  również Woj.Insp. Nadzoru Budowlanego , że  po 
uzyskaniu certyfikatu zbiorników bezodpływowych , wyda postanowienie  w sprawie ew. 
zamknięcia   bazy . Wydano nakaz do podłączenia się do kanalizacji miejskiej , wszystkie 
podmioty winny to zrobić  w określonym terminie . Wiosną zabezpieczymy się , aby po raz 
kolejny taka niespodzianka nas nie spotkała  , nie wiemy skąd  pochodzi źródło zagrożenia , 
zatem istnieje wskazanie na dwa podstawowe źródła , tj. miejsce gdzie składany jest urobek z 
pogłębiania basenu północnego  ( informację taką możemy uzyskać za pośrednictwem 
wojewody ) , pamiętamy intensywną działalność   istniejącego tam klapowiska . Istnieje duża 
prawdopodobieństwo , ale wówczas jest to duże zagrożenie nie tylko dla nas , ale całej Zatoki 
Pomorskiej . Poproszono również o sprawdzenie  białej floty , gdyż istnieje zagrożenia 
odnośnie tzw. bajpasów na niektórych statkach , należy to sprawdzić .  Zostaną również 
zwiększone środki na rzecz podpisania umowy na przeprowadzenie dalszych działań z 
Politechniką Szczecińską ,  zostaną wykonane wszystkie badania , tak , abyśmy mogli 
monitorować skażenie przez cały rok .Pozyskujemy środki na zmianę kanalizacji na odcinku 
wschodnim , choć wcześniej dokonano odkrywek i nie stwierdzono żadnego skażenia ,  aby 
uniknąć ew. zagrożeń  przystąpimy do zmiany kanalizacji z grawitacyjnej   na tłoczną .  Będą 
wydane  nakazy wszystkim tym , którzy nie podłączyli się  do kanalizacji miejskiej   . 
Zgodnie z planem można wybudować coś na miarę XXI wieku .  
Burmistrz podkreślił ,że pojawia się wiele publikacji na  ten temat , na poziomie niestety  
uwłaczającym , nigdy  nikt nie zwrócił się do Gminy o informację ,  zatem operuje się 
przypuszczeniami  , domniemania i nie wolno bazować na takiej niesprawdzonej wiedzy . 
Burmistrz zwrócił się do wszystkich zainteresowanych o sięganie do źródeł , zanim  
powstanie jakikolwiek artykuł  . Poza tym zaapelował do wszystkich mieszkańców , aby 
bardzo osobiście podeszli do  tego zagadnienia , dbajmy o naszą ekologię , gdyż jest to  nasze 
wspólne dobro. Odpowiadajmy za siebie i za własne podwórko , rozmawiajmy z sobą i  
dbajmy o porządek wokół nas .  

Radny Adam Jakubowski  zwrócił uwagę na konieczność  zbadania źródła skażenia białej 
floty  , rozmawiał  bowiem z  osobami kontrolującymi systemy sanitarne na statkach . 
Okazało się , że są statki , w których jest otwarty zawór zrzucania ścieków  . Jeżeli zwrócimy 
się  do zainteresowanych tematem , np. sanepid kamieński  możemy uzyskać takie dane  , i na 
tym należy się skupić .  

Burmistrz  zwrócił się o taką  informację , jest daleki od tego , aby używać nazwy statków 
do czasu jeśli nie sprawdzimy wiarygodności przypuszczeń . Na pewno zostanie to zrobione .  

 



 3 

Przewodniczący RM : cieszy się , że Wojewoda powołał sztab kryzysowy , zwrócił się 
również  osobiście  w tej sprawie do wojewody o wszelkie informacje w tym zakresie , 
zobowiązując  się ,że  będzie przekazywał  wszystko na bieżąco radnym . 

Przewodniczący zwrócił się   do mieszkańców , że sesje Rady Miejskiej nie są wiecem na 
którym wszystko można powiedzieć i wszystko wszystkim zarzucić  , zapewnił , że Rada 
Miejska jest bardzo zaangażowana w sprawy miejskie i robi wszystko  dla dobra tego miasta , 
to apropo zarzutów jakoby Sesja nadzwyczajna była zbyt późno zorganizowana przez 
Przewodniczącego RM .  

Pan Sutyła jest zaniepokojony  opiniami osób  z zewnątrz ,  jedna z takich osób 
mianowicie  zajęła się  sprawami Międzyzdrojów nagłaśniając je na forum europejskim  , jest 
to nienaturalne działanie  i  najprawdopodobniej takie  działania  prowadzą do  załatwienia 
politycznych interesów i ambicji takich ludzi.   

Radny Roman Pawłowski  uważa , że dosyć późno służby wojewody zareagowały , wszak 
jest to ustawowy obowiązek kryzysowego zakresie  zarządzania kryzysowego . 
Burmistrz wyjaśnił , że  nie wystąpiło zagrożenie w dwóch powiatach , zatem skażenie nie 
przekroczyło granic . Teren 110 m  podlega Świnoujściu , a ta instytucja nie  wypowiedziała 
się nawet jednym zdaniem . Wg wszystkich danych okazało się ,że wszystkie służby 
wojewody pracują idealnie z Międzyzdrojami , tymczasem faktycznie Gmina nie odczuła 
takiej pomocy . Jeżeli Sanepid , ani biegli nie byli w stanie nic  stwierdzić , to skąd my mamy 
wiedzieć , co zrobić w takiej sytuacji .   
Burmistrz zapewnił , że ze swojej strony zrobi wszystko , aby sytuacja taka nie zaistniała 
ponownie .  
Na tym zamknięto zakończono   dyskusję .  
 

5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności pomiędzy sesjami; 
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie , które stanowi zał. Nr 5 do protokołu . 
Przewodniczący poinformował , że w  ramach  sprawozdania  głos zabierze  obecny na 
obradach  Pan Wiesław Borowski , który zabezpieczał obsługę ratowniczą na plaży w 
Międzyzdrojach . Komisja Rewizyjna wnioskowała o zabezpieczenie w przyszłym roku  
obsługi ratowniczej  wcześniej niż  zwykle  to się  odbywało    .  

Radny Pawłowski zapytał o spotkanie Związku R XXI  oraz  rozszerzenie  tematu   
Instytutu  Meteorologii i  Gospodarki Wodnej . 
Burmistrz wyjaśnił , że chodziło o  to , że Świnoujście   przystąpiło do  Związku                                 
a w związku z tym  zafunkcjonowanie przesypowni  odpadów komunalnych . Mamy dużą 
szansę na  zakład  gospodarki  odpadami w przeciągu  3 lat . Chodzi o plany  związane z 
zakupem  samochodu , trzeba będzie wygospodarować środki na ten cel . 

 Jeśli chodzi o  drugie pytanie ,  gościliśmy delegację z Krakowa , która usiłowała nas 
przekonać , że  należy wypracowywać informację  o czystości  i skażeniu wód , a mówiąc w 
skrócie   chodzi o  przekaz informacji dotyczącej stanu kąpieliska , standaryzowanie 
informacji na temat stanu naszej wody ,  w tym działania dot. „Błękitnej Flagi” . Skoro nasze 
badania wykazują , że wszystko jest poniżej normy , choć  mieści się w   założonych 
granicach , trudno jest   to upubliczniać  szczegóły  , gdyż działa to raczej jako antyreklama .  
 
Inwestycje omówił Burmistrz  w obecności Kierownika ITI  , materiał stanowi zał.Nr 6 do 
protokołu .  
Burmistrz poinformował , że 15 XI odbędzie się spotkanie ze społeczeństwem lokalnym .  
 Przewodniczący RM podziękował za przegląd ulic , o co osobiści wnioskował  , aby 
przy okazji większych prac zrobić mniejsze  ulice  o niewielkim nakładzie finansowym . 
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Podkreślił również  fakt inwestycji  dot. amfiteatru , ma nadzieję , że ma on jednak szansę na 
realizację chociaż  na dzisiaj zadanie to zostało okrojone .  
Pani Skarbnik  omówiła informację  na 31.08.2008 r. , która stanowi zał. Nr 7 do protokołu .  
 
  Komendant Straży Miejskiej  , zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami ,omówił prace 
straży miejskiej .  
Realizacja  II etapu  monitoringu  Gminy Międzyzdroje ,  rozpoczynają się próby  kamer . W 
listopadzie proponowanych jest 5 nowych kamer obrotowych . 
Straż Miejska będzie pracowała do godziny 22.00 , ale jest  to związane z koniecznością 
zatrudnienia dodatkowych   trzech strażników do obsługi.  
Radny Roman Pawłowski przypomniał propozycję   Komendanta  Targońskiego   odnośnie 
przesyłania obrazu z naszych kamer do Kamienia Pomorskiego , radny  zasugerował , aby 
wziąć to pod uwagę. 
Będą dwa stanowiska dowodzenia : w Urzędzie Miejskim oraz  na Posterunku Policji , 
poinformował Komendant . 
 Na pytanie radnego J.Piłata odnośnie zrealizowania  II etapu    , odpowiedziano , iż 
istnieje możliwość  z tzw. wolnej ręki , koszt wyniesie 320 tys. zł.  
Komendant poinformował również , iż rozpoczęto kontrolę  umów odnośnie wywozu 
nieczystości  stałych .  
Radny Kotwica zaproponował , aby przy tej okazji  sprawdzać  również podłączenia do 
kanalizacji , natomiast radna Teresa Purgal dołączyła do tego  również  kontrolę opłaty za 
posiadanie psa  . 
 Radny Janusz Piłat zwrócił uwagę  na    brak porozumienia pomiędzy   strażą i policją, 
zgłosił  bowiem  problem  zadymienia  , ale nikt nie  zareagował , ani straż miejska ani 
policja,    czy istnieje jakaś  współpraca ?   
Komendant  wyjaśnił , że odbędzie się spotkanie , które uściśli współpracę  poszczególnych 
jednostek  , gdyż niejednokrotnie zgłaszano taki problem .  
 
KOMENDANT  zaapelował również  do mieszkańców o to , aby  respektować istniejący 
zakaz w miejscu  placu zabaw na promenadzie i nie sprowadzać psów , ponieważ bawią się 
tam dzieci  . 
 
 W ramach tego punktu Pan Wiesław Borowski , który zabezpieczał obsługę 
ratowniczą na plaży w Międzyzdrojach   podsumował działania WIBOR  w okresie 
sprawowania obsługi ratowniczej , tj. od 15 VI do  września . Podkreślił fakt , iż przez okres 
sprawowania obsługi ratowniczej nie było przypadku utonięcia  , nikt również nie ucierpiał z 
innych powodów . Największe zagrożenie , jakie należy wskazać , to miejsce w  okolicach 
molo , tam bowiem ludzie  skaczą do wody będąc pod wpływem alkoholu , a należy 
podkreślić , iż w tym miejscu są  bardzo niebezpiecznych prądy  . W przyszłym sezonie 
należy również zamieścić w tym miejscu tablicę zakazującą  wędkowania  , ponieważ  
powoduje to  zagrożenie . 
Pan Borowski zwrócił również uwagę , że  całą działalność WIBORU byłą ukierunkowana na 
przygotowania  odnośnie  uzyskania Błękitnej Flagi , działania te zniweczyła salmonella , 
która nieszczęśliwie  skaziła nasze wody , ale  przygotowania trwają  w dalszym ciągu , jest 
nadzieja ,że  starania te zaowocują uzyskaniem tego prestiżowego wyróżnienia w roku 2009 .  

Kadra  ratownicza jest bardzo dobrze wyszkolona i dzięki  temu  tak dobrze wszystko 
zafunkcjonowało  , szczególnie , że dysponowano sprzętem ratowniczym na wysokim 
poziomie , w tym również łodzią  ratunkową .  

Osobiście  Pan Borowski złożył również ofertę odkupienia od  Urzędu Miejskiego 
skutera , który został uszkodzony , a naprawa wymaga  znacznych nakładów finansowych .  
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Pan Borowski wyraził również akces zatrudnienia w przyszłości 10  ratowników lokalnych  
wspomagających  do tej pory zakres prac WOPR. 
 
Na tym zakończono sprawozdanie Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie 
przedłożonego sprawozdania  Burmistrza , za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych . 

 
6. Przyjęcie  informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 08 r.; 

 
Informacja została przekazana radnym zgodnie z obowiązującymi  terminami  i stanowi ona 
zał. Nr  8 do protokołu . 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił Uchwałę Nr CX/278/08 Składu Orzekającego  
RIO  w Szczecinie  z dnia 16 września 2008 r.  w sprawie wydania opinii  o  przedłożonej 
prze Burmistrza  Międzyzdrojów  informacji  o przebiegu  wykonania  budżetu  za I półrocze 
2008 r. , materiał ten stanowi zał. Nr 8 do protokołu  . 
Stanowisko Komisji Rozwoju i Budżetu w tym zakresie przedstawił Przewodniczący  Artur 
Duszyński , stanowi ono zał.Nr 9 do protokołu .  
Przewodniczący otworzył dyskusje , w związku z brakiem głosów w dyskusji   poddał pod 
głosowanie przyjęcie informacji , za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych ( jednogłośnie , 
przy 12 radnych obecnych na sali ) . 
 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2008; 
 
Zagadnienie , zgodnie w dokonaną zmianą do porządku  sesji tj.  zdjęciem  pierwotnej 
uchwały , zastępując ją wersją z wprowadzonymi autopoprawkami  Burmistrza  zreferowała 
Skarbnik Gminy  Agnieszka Francukiewicz . Omówiła poszczególne pozycje  przedłożonej 
uchwały,  uzasadniając  dokonane zmiany .  
 Radna Teresa Purgal w związku z   wnioskiem KRGiB odnośnie zapewnienia środków  
finansowych na szczepienia   przeciwko grypie  grupie starszych mieszkańców 
Międzyzdrojów ,  zaapelowała do organu wykonawczego o uruchomienie tych środków  
możliwie szybko,  ponieważ  czas na wykonanie szczepień jest bardzo ograniczony , 
wnioskowała również o to , aby pracownik merytoryczny bezzwłocznie  zajął się realizacją 
tego zadania i  rozpropagował wśród mieszkańców  tę ideę .  

Radna Beata Komisja  w imieniu  Komisji Komunalnej  i Spraw Społecznych  
wnioskowała o uszczegółowienie   zapisów dot. kwoty  przeznaczonej na rzecz UKF 
„Chrobry” ,  zapytała  czym podyktowana są   te wydatki ujęte w budżecie jako  zakup 
materiałów i  usług różnych .  
Pani Skarbnik wyjaśniła , iż chodzi tutaj  o kwotę 89 tys.  na 30 IX , tak było w budżecie , 
wykonanie 71,665 zł na 30 IX , na Gimnazjum 15 500 zł. Środki przeznaczone są na 
wynagrodzenia bezosobowe  na trenera , zakup  wody , odzieży , pomocy dydaktycznych  , 
odzieży  sportowej  , przejazdy na zawody , składki członkowskie .  
 

Radny  Rafał Wolny  zwrócił uwagę na  paragraf 2  , w którym  jest kwota 31 tys.  zł  na  
rozbudowę rurociągu  tłocznego , niepokój radnego budzi fakt , że Gmina  chce zrobić 
inwestycje na majątku ZGWW ,  zapytał , czy nie należałoby przynajmniej  zawiadomić o 
tym  fakcie  ZGWW. Poza tym jak to się ma do faktu , że 17 VII 2008 r.  zostało zgłoszone do 
prokuratury  zaginięcie  rurociągu  .  

Wiceburmistrz przyznał , że sytuacja jest faktycznie kuriozalna , gdyż rurociągu nie ma  , 
zgłoszono zawiadomienie do prokuratury ,  gdyż nie ma możliwości odprowadzenia ścieków 
do oczyszczalni , wszystko idzie do ziemi . Uważa , że  Gmina nie miała na co czekać  , 
musiała podjąć działania .  
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Radny Wolny uważa  jedynie , że jeżeli Gmina działa nie nieswoim majątku , powinna 
przynajmniej poinformować Związek o tym fakcie .  

Zastępca Burmistrza podważył fakt jakoby  Gmina działała   na  nie swoim majątku  . 
Radny Pawłowski uważa , że  z chwilą zakończenia  inwestycji,  powinny być dokonane 
formalności  odbioru przez ZGWW , wówczas sprawa byłaby jasna  , jednak podejrzewa , że 
takiego odbioru nie ma do tej pory  . Uważa  również , że ZWiK działa bezprawnie skoro  
majątek  nie został  przekazany  do tej pory . 
 Radny Wolny  wyjaśnił  ,że dokumentacja jest  , brakuje jedynie umowy , poza  
umową ustną .  Jest to wprowadzenie dodatkowego nieładu  do całej sprawy . 
Radny Wiesław Kotwica    wie z czego to wynika  , do tej pory nie  było  porozumienia  
pomiędzy Gminą  a ZGWW , dobrze , że aktualny Przewodniczący  zmienia te standardy  
braku relacji  i porozumienia . Zatem temat można zamknąć  tym , że   Gmina wykłada środki 
na zadania , które powinny być już zrobione .  
Majątek Związku ma być majątkiem Gminy ,  do tego dąży Związek  , ale najpierw należy 
uporządkować istniejący stan .  
Na pytanie jak to długo będzie trwało , Przewodniczący Związku poinformował  , że  w 
połowie listopada będzie przygotowana  prezentacja .  
Radny Wiesław Kotwica  zwrócił się z zapytanie  ,czy Burmistrz ma regulamin przydziału 
nagród  i czy  takie nagrody mogą dostać również dyrektorzy przedszkola , MDK , Biblioteki.  
 Zastępca Burmistrza poinformował  , że chodzi o nagrody dla nauczycieli na dzień  
Edukacji Narodowej  , natomiast  regulaminem   nagradzania  oczywiście  Gmina dysponuje .  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w 
budżecie  
Uchwała Nr XXX/281/08 stanowi zał. Nr 10 i 11 do protokołu .  
 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/167/08 Rady Miejskiej w 
Międzyzdrojach z dnia 18 grudnia  2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Międzyzdroje na rok 2008 r.;  

 
Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Agnieszka Francukiewicz . 
STANOWISKA KOMISJI  

1.Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem projektu  uchwały  
2. Komisja KiSS opowiedziała się  niepozytywnie za przyjęciem projektu uchwały  

 
Przewodniczący otworzył i zamknął dyskusję , po czym poddał pod głosowanie projekt 
uchwały , za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych ( jednogłośnie przy 12 radnych 
obecnych na Sali)  
Uchwała Nr XXX/282/08  stanowi zał. Nr 12 i 13 do protokołu . 
 

9. Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVII/259/08 Rady Miejskiej w 
Międzyzdrojach z dnia 1 lipca 2008 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  działkę 
oznaczoną numerem  439 obręb  20  jednostki ewidencyjnej  gminy Międzyzdroje 
(korekta uchwały dotycząca sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego przy „Kawczej Górze”); 

 
Zagadnienie referował Zastępca Burmistrza , który wyjaśnił , że  chodzi o  teren koło 
Kawczej Góry , zmuszeni jesteśmy zmienić istniejącą uchwałę  ponieważ nie ujęto istniejącej 
trafostacji .  
STANOWISKA Komisji  
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 1.Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie za przyjęciem projektu  uchwały  
2. Komisja KiSS opowiedziała się  niepozytywnie za przyjęciem projektu uchwały  

Przewodniczący otworzył i zamknął dyskusję , po czym poddał pod głosowanie projekt 
uchwały , za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych ( jednogłośnie przy 12 radnych 
obecnych na Sali)  
Uchwała Nr XXX/283/08  stanowi zał. Nr 14 i 15 do protokołu . 
 
 

10.  Projekt uchwały w sprawie  zmian  w podziale  Gminy Międzyzdroje  na obwody 
głosowania (uchwała wynika z konieczności ujednolicenia sposobu pisowni 
nazewnictwa ulic); 

 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił , że chodzi o uporządkowanie zaszłości nazewnictwa ulic . 
Poinformował również , że jeżeli wymiana  dowodów  będzie  wynikała  ze zmiany  nazwy 
ulicy ,  wówczas będzie się to odbywało na koszt Gminy , chyba że przyczyna będzie 
wynikała z innego powodu   . 
Przewodniczący otworzył dyskusję .  
Radny Wiesław Kotwica zapytał o ulice : Słoneczna  i  Wikingów ,  skąd się wzięły te nazwy 
skoro nie przytoczono tutaj stosownych  aktów prawnych . 

Zastępca Burmistrza Mateusz Foltyński  wyjaśnił , że niestety nie można dotrzeć do  
wszystkich materiałów  źródłowych  , nie ma takich uchwał w naszych rejestrach , nie  
znaleziono również  w  archiwum w  Płotach  takich materiałów . 
Radny Kotwica uważa , że ulice te zostały nadane za działania  naszej międzyzdrojskiej  
Rady, ( w latach 80 podpowiedział J.Neukampf), a być może  są to zwyczajowo przyjęte 
nazwy  , dodał Romana Pawłowski . 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały , za przyjęciem opowiedziało się  12 
radnych . 
 
Uchwała Nr  XXX/284/08 stanowi zał.16 i 17 do protokołu .   
 

11.  Projekt uchwały w sprawie zmiany  w podziale  Gminy Międzyzdroje  na okręgi  
wyborcze, ustalenia ich numerów oraz  liczby radnych  wybieranych w każdym 
okręgu (uchwała wynika z konieczności ujednolicenia sposobu pisowni 
nazewnictwa ulic); 

 
Pani Edyta Konarzewska   wyjaśniła , iż  nie znalazła w rejestrach tych uchwał  , nie do 
wszystkiego udało się  dotrzeć , choć pracownicy robili to indywidualnie .  
Należy uporządkować stan prawny   tych ulic , które nie mają pochodzenia źródłowego . 
 
WNIOSEK skierowany  do Burmistrza -   Rada wnioskuje  o przygotowanie uchwały w 
sprawie  nadania nazw ulic , co do których nie znaleziono pierwotnej uchwały ; za 
wnioskiem opowiedziało się 12 radnych .  
 
Radny Jakubowski  zaproponował , aby ul. Armii Krajowej zlokalizowana przy wysypisku , 
przenieść ją  na nienazwany odcinek od Piekiełka do Tysiąclecia .  
Pan Neukampf  potwierdził słuszność idei podjętej przez radnego .  
 
STANOWISKA KOMISJI  
1. Komisja RGiB – zaopiniował pozytywnie  
2. Komisja KiSS – opiniowała pozytywnie  
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Zastępca Burmistrza korzystając z obecności  kamer  wyjaśnił społeczeństwu , iż  zmiana 
nazwy ulicy w dowodzie nie jest  określona czasowo  , jeśli natomiast  to nastąpi , będzie to 
finansowane przez Gminę. 
 
Przewodniczący poddał pod  głosowanie projekt uchwały  , za przyjęciem opowiedziało się 
12radnych. . 
Uchwała Nr XXX/285/08 stanowi zał. Nr 18 i 19 do protokołu .  
 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za dzierżawę  
nieruchomości  położonych na terenie  Gminy Międzyzdroje (uchwała 
porządkująca wysokość stawek związana m.in. z koniecznością ustalenia 
minimalnych stawek z tytułu dzierżawy na rzecz Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 
Spółka z o.o. w Międzyzdrojach); 

 
Burmistrz złożył na piśmie autopoprawkę  do  projektu budżetu  w związku ze swoją 
nieobecnością , stanowi ona  zał. Nr 20 do protokołu . 
Pani E.Konarzewsak wyjaśniła , że chodzi o ujednolicenie  uchwały jak również 
wprowadzenie stawki dla ZWiK  dzierżawiącego teren .  
 
STANOWISKA KOMISJI  
1.Komisja RGiB – opiniowały pozytywnie  
2.Komisja Komunalna i Spraw Społecznych opiniuje pozytywnie . 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję . 
Radny Roman Pawłowski zapytał kto będzie płacił podatek  za oczyszczalnię i grunt  skoro 
jest  to bezumownie  użytkowane  ( sprawa zostanie wyjaśniona przez Zastępcę Burmistrza )  
 
GŁOSOWANIE AUTOPOPRAWEK  

1) w paragrafie 4.1 pkt 14 z 0,10 na o,o1 ; za 123 radnych  
2) w paragrafie 6 , pkt 21 z 0,50 na 0,05 ; za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych . 

 
Całość uchwały wraz  z wprowadzonymi zmianami , za przyjęciem opowiedziało się 12 
radnych .  
Uchwała Nr  XXX/286/08 stanowi zał. nr  21 i 22 do protokołu . 
 

13. Projekt uchwały w sprawie  zgody na  odstąpienie  od obowiązku przetargowego  
trybu zawarcia umowy dzierżawy  nieruchomości na okres  przekraczający  trzy 
lata (wniosek DPC Spółka z o.o. dotyczący ul. Gryfa Pomorskiego 81, dzierżawa na 
okres 25 lat); 

 
Tytułem wstępu głos zabrał Zastępca Burmistrza  wyjaśniając , że chodzi o projekt  budowy  
hotelu na ul. Gryfa Pom.”Las”,  inwestor jest zainteresowany wydzierżawieniem  
dodatkowego gruntu ,  celem zagospodarowani go na Park Zdrojowy , korty  tenisowe oraz 
miejsca garażowe .  
 
STANOWISKO KOMISJI  
1.Komisja RGiB wnioskuje o odesłanie  projektu  uchwały  do prac komisji  celem   
przedłożenia umowy , która by  stanowiła integralną  cześć uchwały . 
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Roman Pawłowski jako autor  przedłożonego wniosku uzasadnił swoje stanowisko , uważa 
bowiem , że  jeżeli  chcemy  wydzierżawić  na tak długi okres  tak znaczny teren ,  to  należy 
załączyć projekt  umowy  zobowiązując dzierżawcę do pewnych przedsięwzięć , gdyż w 
przeciwnym razie może się okazać , że za jakiś czas będzie można bezpiecznie wykupić teren. 
 
2. Komisja Komunalne i Spraw Społecznych  opiniuje  pozytywnie projekt uchwały .  
 

Radny  Janusz Piłat  wyjaśnił , że dyskutowano na posiedzeniu komisji Komunalnej 
również  to zagadnienie , rozważano , czy  nie  będzie to miało wpływu na  atrakcyjność 
pozostałego terenu , ale  wyjaśniono , iż nie będzie to miało specjalnego znaczenia .  
 
Wobec powyższego   Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  Komisji RGiB 
odnośnie skierowania projektu uchwały do dalszych prac komisji ,za wnioskiem 
opowiedziało się 12 radnych ( jednogłośnie )  Projekt uchwały stanowi zał. Nr 23 do 
protokołu .  
 
----------------  Przewodniczący zarzadził 15 min. przerwę w obradach ------------------ 
 
Po przerwie ……….. 
Przewodniczący poprosił o zmianę porządku posiedzenia  poprzez wprowadzenie w poz. 14   
na wniosek Burmistrza : 
 

14. projektu uchwały  w sprawie  zmiany uchwały Nr VIII/64/07 RM z 5.04.2007 r. w 
sprawie  zasad udzielania  dotacji na prace  konserwatorskie , restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków .  

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały , za przyjęciem  zmiany w porządku 
opowiedziało się 12 radnych .  
Radny Roman Pawłowski zwrócił uwagę na konieczność wprowadzenia autopoprawki  
poprzez zmianę daty w  § 7.1  na zapis „do 30 IX”. 
Burmistrz wprowadził do zapisu projektu uchwały powyższy zapis . 
Wiceburmistrz wyjaśnił , iż zmiana podyktowana jest tym , iż mamy  dotację na  remonty 
dwóch  dachów  kościoła  , będącymi zabytkami  .Okazało  się jednak , że  wielkość dachu 
jest większa niż się pierwotnie wydawało , w związku z czym należy  rozszerzyć procedurę 
zamówienia publicznego , zapis paragrafu 7 pkt 5 to  umożliwia .  
Zamknięto dyskusję ……….. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzona autopoprawkę , za przyjęciem 
opowiedziało się  12 radnych - jednogłośnie . 
Całość projektu uchwały wraz z autopoprawką , za przyjęciem opowiedziało się 11 radnych , 
wstrzymała się 1 osoba .  
 
Uchwała Nr XXX/287/08 stanowi zał.Nr 24 i 25 do protokołu .  
 

15. Projekt uchwały w sprawie wniesienia aportem do Międzyzdrojskiego 
Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Sp. z o.o.  mienia gminnego (dotyczy 
przekazania aportem nieruchomości położonej przy ul. C. K. Norwida 1, 3, 5  celem 
realizacji planowanej inwestycji); 

 
Chodzi o wniesienie do MTBS  działki o powierzchni 1383 m²  z przeznaczeniem na nowy 
budynek MTBS , budownictwo takie cieszy się dużym uznaniem  , jest wielu chętnych i 
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wychodzimy naprzeciw tym oczekiwaniom  . Gmina powinna iść  w tym kierunku i wspierać 
swoich mieszkańców ,  lokalizacja jest bardzo dobra .  
Zostanie powołana specjalna komisja przyznająca lokale  z udziałem  przedstawiciela Rady 
Miejskiej  . Pierwszeństwo będą mieli mieszkańcy Międzyzdrojów . Chodzi o lokalizację przy  
ul. K.C.Norwida . 
 
STANOWISKA KOMISJI  

1. Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  
2. Komisja Kiss opowiedziała się pozytywnie . 

 
Pan Jerzy Neukampf  odnośnie  działki sąsiadującej   Nr 595  ( budynek należący do PSS ); 
zapytał się  czy nie powinno   być  to dołączone  , gdyż uporządkuje to całą ładną część 
miasta.   

Zastępca Burmistrza wyjaśnił , że  pomysł jest dobry , ale nie wyrażono chęci , jeśli 
chodzi o sąsiadujący budynek  . 
Prezes MTBS Pan Maur Pilarczyk  wyjaśnił , że  będzie   to pełna zabudowa  od Biblioteki do 
bloku  w stylu  staromiejskim . Planuje się tam 22 lokale , a 4 lokale będą przeznaczone dla 
Gminy  jako lokale komunalne . Inwestycja rozpocznie się w III/2009 r.  
 
Przewodniczący zamknął  dyskusję  poddając pod głosowanie projekt uchwały , za 
przyjęciem opowiedziało się 12 radnych ( jednogłośnie)  
 
Uchwała Nr  XXX/288/08 stanowi zał. Nr 26 i 27 do protokołu . 
 
 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (dotyczy 
nieruchomości stanowiących drogi przejmowane od Starostwa); 

 
Zagadnienie omówiła Pani Edyta Konarzewska  wyjaśniając , że chodzi o porządkowanie – 
regulowanie stanów prawnych . Po komunalizacji Gmina nabędzie tytuły prawne  do tych 
terenów .   
 
STANOWISKA KOMISJI  

1. Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  
2. Komisja Kiss opowiedziała się pozytywnie  

 
Przewodniczący otworzył dyskusję  , po czym zamknął dyskusję poddając pod głosowanie 
projekt uchwały , za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych ( jednogłośnie) . 
 
Uchwała Nr XXX/289/08 stanowi zał. Nr 28 i 29  
 

17. Projekt uchwały w sprawie  zgody na odstąpienie od obowiązku  przetargowego  
zawarcia umowy dzierżawy  nieruchomości na okres przekraczający 3 lata 
(dotyczy parkingu przy ul. Krótkiej, inicjatywa uchwałodawcza grupy radnych na 
rzecz Pana Mariana Buśko, dzierżawa na okres 10 lat); 

 
Przewodniczący RM poinformował ,że projekt uchwały jest wynikiem inicjatywy 
uchwałodawczej grupy radnych , takie możliwości daje nam statut  Gminy ,  zgodnie z 
wnioskiem , który stanowi zał. Nr 30 do protokołu .  
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Stanowiska komisji   .  
1. Komisja RGB opowiedział się pozytywnie za projektem uchwały  
2. Komisji Komunalna i Spraw Społecznych – komisja  nie podjęła decyzji w związku z 

nieobecnością członków komisji , inicjatorów  inicjatywy uchwałodawczej  . 
 
Tytułem wstępu głos zabrał jeden  z inicjatorów uchwały radny  Roman Pawłowski  który 
uzasadnił  projekt uchwały .  

Pan  Jerzy Neukampf  wyraził pogląd , aby umowa zawierała pewne ustalenia , które 
mają towarzyszyć  uzgodnieniom  , np. czynności które winny być wykonane przez 
dzierżawcę  .  
W imieniu mieszkańców zwrócił się  również o wyznaczenie miejsc na doraźny postój dla 
mieszkańców .  Choć osobiście sądzi , iż teren powinien być zagospodarowany  w  sposób 
jednolity i   przeznaczony na przetarg  , aby nie wzbudzało to niepotrzebnych kontrowersji .   
 
Przewodniczący Michał Sutyła  ; jeżeli chodzi o miejsca parkingowe dla mieszkańców to 
jedna sprawa to miejsca dla osób które  prowadzą tam działalność ,  a inna sprawa  to miejsca  
dla tych  , którzy robią  zakupy .  
 
Radny Rafał Wolny    uważa , że koncepcja  Pana Buśki jest ładna , ale fakt , że wpłynęły trzy  
wnioski  w przedmiotowej sprawie ,  powinna  dać radnym trochę do myślenia . Pomysł 
radnego Pawłowskiego odnośnie dołączania  do  propozycji wieloletnich  dzierżaw  stosownej 
umowy do projektów uchwał zdaje się tutaj być   bardzo  przydatny  . 
 
Pani Mecenas uważa , że ponieważ teren  o który się wnosi dla Pana Buśki jest większy niż 
dotychczas przez niego dzierżawiony –istnieje pewne  ryzyko działania , szczególnie ,iż 
wpłynęły równoległe wnioski w tej sprawie .  
 Stanowisko takie potwierdził również Zastępca Burmistrza Pan Mateusz Flotyński , 
który jest przeciwnikiem uchwał imiennych , gdyż organ wykonawczy  ma bardzo niewielkie 
możliwości i brak możliwości manewru w takich sytuacjach  . Nie rozumie za bardzo 
dlaczego wskazuje się jeden  podmiot ,  skoro zainteresowanie terenem  wykazują   również   
inni  mieszkańcy , jest to pewnego rodzaju niegospodarność . Szczególnie , że pan Buśko 
dzierżawi również od miast inne parkingi  , nie jest to Jego jedyne źródło dochodu .   
 Oczywiście są różne poglądy na ten temat  i każdy może pozostać  przy swoim 
zadaniu . Jeżeli Pan Buśko nie wykona założeń określonych uchwałą pan Burmistrz może   
wymówić Jemu warunki umowy .  
 Zdaniem, radnej Beaty Kiryluk wniosek Pana Buśki zasługuje na  uwagę , gdyż 
wiemy czego możemy się spodziewać jeśli chodzi o realizację zamierzeń .  
Pogląd taki poparł również radny Adam Jakubowski , który stwierdził ,że chodząc ulicą 
Krótką można  zaobserwować dobrze zagospodarowane miejsce , jeśli będziemy usiłowali 
podzielić  to miejsce  pomiędzy różnych kontrahentów to może się okazać , że  będzie to 
różnie zagospodarowane .  
Podobne stanowisko wyraził radny Janusz Piłat  , który uznał , iż skoro mamy  znajomego 
dzierżawcę  i wiemy na co go stać, to tego należy się trzymać .  
 Zastępca Burmistrza  nie widzi potrzeby dzielenia tego terenu ,  chodzi o to , aby 
przeznaczyć to miejsce na przetarg  , zresztą dzierżawa tam ciągle jeszcze trwa  . 
 
 Prezes MTBS Pan Maur Pilarczyk podkreślił konieczność  wzięcia pod uwagę   
istniejącej tam wspólnoty , gwarantując im miejsca postojowe – 8-10 miejsc z pewnością 
zaspokoi potrzeby tamtejszych mieszkańców . 
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 Radny Adam Wróbel  widzi  konieczność  przeprowadzenia  przetargu   
ograniczonego do mieszkańców Międzyzdrojów , skoro mamy również inne oferty na to 
miejsce .  
 Radny Rafał Wolny  wnioskuje z dyskusji , iż rodzi się wiele wątpliwości w 
powyższej sprawie i znaczy to  jedynie , że Rada nie powinna generować uchwał , które 
budzą tak liczne wątpliwości . Podtrzymuje zatem   swój wniosek , aby dołączyć do uchwały 
umowę  , gdyż intencje radnych mogą  być źle odczytane .  
 
Przewodniczący zamknął dyskusję ,  poddając pod głosowanie projekt uchwały , będący 
inicjatywą  uchwałodawczą grupy  radnych , za przyjęciem  opowiedziało się 8 radnych , 
przeciwko 1 radny ,  2 radnych wstrzymało się od głosu . 
Przewodniczący odczytując  wynik głosowania ogłosił , iż  uchwała przeszła .  
 
Uchwała Nr XXX/290/08 stanowi zał. Nr 31 i 32 do protokołu  
 

18. Projekt uchwały w sprawie odmowy uchylenia uchwały Rady Miejskiej w 
Międzyzdrojach Nr XXII/227/09 z dnia 29 kwietnia 2008 r.  w sprawie likwidacji 
ZOŚ w Międzyzdrojach  w celu  zawiązania spółki  z ograniczoną 
odpowiedzialnością (wniosek w sprawie uchylenia w/w uchwały złożył 
Międzyzakładowy Związek Zawodowy „Komunalni” w Międzyzdrojach); 

 
Przewodniczący  poinformował  o wniosku , który wpłynął  od Międzyzakładowego  Związku 
Zawodowego „Komunalni” w Międzyzdrojach ,  uzasadniając  przygotowany projekt 
uchwały  w tej sprawie  wniosek stanowi zał.   nr 33 do protokołu .  
STANOWISKO KOMISJI  

1. Komisja RGB opiniuje pozytywnie przygotowany projekt uchwały  
2. Komisja KiSS opiniuje pozytywnie przedłożony projekt uchwały , 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję , a której głos zabrali :  
Radny Jan Burzyński , który odczytał  pismo w tej sprawie , pismo stanowi zał. Nr 34 do 
protokołu.  
Zastępca Burmistrza  poinformował , że  odbyło  się spotkanie w tej sprawie ze Związkami 
Zawodowymi  , z tym , że najpierw podjęto uchwałę , gdyż to radni winni się wypowiedzieć,  
a później odbyło się spotkanie  z pracownikami , takie stanowisko co do kolejności   podzielił 
również nadzór i zarzut jakoby takiego   spotkania  nie było , nie jest  prawdziwy  . 
Konsultacje zostały przeprowadzone , nie tylko ze związkami , ale z całą załogą , jest 
stosowny protokół w tym zakresie.  
Radny  Roman Pawłowski będzie głosował przeciwko  projektowi uchwały  , gdyż  uważa , iż 
Związki Zawodowe mają prawo  wyrazić swoje zdanie  , nie możemy ich ignorować , zatem  
powinniśmy zapytać załogę przed podjęciem decyzji przez Radę .  
 Zastępca Burmistrza  utrzymuje , że były rozmowy w tym zakresie z załogą .  
 
Przewodniczący zamknął dyskusję , poddając pod głosowanie projekt uchwały , za 
przyjęciem opowiedziało się 10 radnych , przeciwko były 2 osoby .  
 
Uchwała Nr XXX/291/08 stanowi zał. Nr  35 i 36 do protokołu . 
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19. Przyjęcie statutu ZGWW i zmiany uchwały RM Nr 24/V/91 z 10 maja 1991 r. w 
sprawie utworzenia Związku Gmin Wyspy Wolin (w dniu 29.09.2008r. Walne 
Zgromadzenie ZGWW przyjęło nowy statut ZGWW co oznacza konieczność podjęcia 
zmiany statut przez Gminy członkowskie);  

 
Przewodniczący poinformował ,że 29.09.2008r. Walne Zgromadzenie ZGWW przyjęło nowy 
statut ZGWW co oznacza , że poszczególne Gminy winny go przyjąć . Otrzymaliśmy taki 
materiał  z wprowadzonymi zmianami ze Związku i liczymy , że uda się to załatwić we 
wszystkich Radach .  
Przewodnicząc dokonał autopoprawki w paragrafie 2  zmieniając rok na „”2007”  
 
Radny Rafał Wolny  przypomniał  ,iż głównym powodem zmiany statutu jest fakt , że funkcja 
Przewodniczącego Związku   była dosyć  kontrowersyjna  , przedłożony statut to  koryguje .  
STANOWISKA KOMISJI  

1. Komisja RGB  opowiedziała się za przyjęciem  przedmiotowego projektu uchwały  
2. Komisja Komunalna i Spraw Społecznych   opowiedziała się za przyjęciem  

Przewodniczący zamknął dyskusję poddając pod głosowanie projekt uchwały łącznie z 
wprowadzona autopoprawką   , za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych ( jednogłośnie )  
 
Uchwała Nr XXX/292/08  stanowi zał. Nr 37 i 38 do protokołu  
 
 

20. Projekt uchwały w sprawie skargi Jana Burzyńskiego z dnia 18.09.2008 r. dot. 
podważenia zasadności przydziału mieszkania (Komisja Rewizyjna po 
rozpatrzeniu skargi wnosi o jej odrzucenie); 

 
Zagadnieniem  tym zajmowała się Komisja Rewizyjna  RM , w jej imieniu głos  zabrała  
Wiceprzewodnicząca Komisji  Teresa Purgal , która  zapoznała radnych z protokołem w tej 
sprawie , stanowi on zał.Nr 39 do protokołu . Komisja  Rewizyjna wnioskuje  o uznanie 
skargi  za bezzasadną .  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały , za przyjęciem opowiedziało się 9 
radnych , wstrzymał się od głosu 1 radny ( stan radnych głosujących – 10 osób)  
 
Uchwała Nr XXX/293/08 stanowi zał .Nr 40 i 41 do protokołu . 
 

21. Interpelacje radnych; 
 
Odpowiedz na interpelację  przedłożył  radny Jan Burzyński , chodziło o budowę 
„Polomarket” na miejscu dot. targowiska .  Co wpłynęło na opóźnienia w realizacji  
przedsięwzięcia .  
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza , który  poinformował , że aktualnie jest po 
rozmowach w tej sprawie,  w wyniku której obie strony doszły do porozumienia , było to 
długo negocjowane  w Świeciu . Po ustaleniach Gmina podpisała  umowy dzierżawy z 
dotychczasowymi dzierżawcami na  dotychczasowych  warunkach  do 15 września  2009 r. , 
Gmina wniesie grunt obciążony umowami . 
 

22. Zapytania i wolne wnioski komisji i radnych; 
 
Wnioski  połączonych komisji RM z dnia 2.10.2008 r.  przedstawił Przewodniczący Komisji 
RGB Artur Duszyński ,   wniosek dot. budowy „Diament Tower” w miejscu  dot.”Pomeranii”  
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stanowią  one   zał. Nr  42 do protokołu , jak również wniosek Komisji RGiB odnośnie 
zorganizowania obsługi ratowniczej , zał. Nr  43.  
Wniosek  przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 19.09.2008 r.  dot. 
zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli  w zakresie , czy organ  wykonawczy podjął  wszelkie  
przewidziane działania  w sprawie  stwierdzenia  skażenia wód morskich  Kąpieliska w 
Międzyzdrojach .  
Przewodniczący poddał pod głosowanie  zlecenie Komisji Rewizyjnej przedmiotowej 
kontroli,  za przyjęciem opowiedziało się 9 radnych 1 osoba  byłą przeciwna , 1 osoba 
wstrzymała się od głosu  .  
Komisja Rewizyjna zajmie się kontrolą  w przedmiotowej sprawie .  
Radny Wiesław Kotwica uważa ,że komisja ma tyle pracy , iż nie należy jej obciążać. 
 

23. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy; 
 
Przewodniczący RM zapoznał radnych z pismem , które wpłynęło do Rady Miejskiej  jako 
skarga na działalność Burmistrza dot.  braku relacji inwestycji budowy ul. Nowomyśliwskiej.  
Kancelaria Prawna  oceniając pismo  uznała , że nie spełnia ono znamion skargi . Ponieważ 
jednak to Rada opiniuje , czy dane pismo należy rozpatrywać w trybie skargowym , 
wymagana jest taka opinia . 
Przewodniczący zwrócił się do Rady z  zapytaniem , czy można rozpatrywać przedmiotowe 
pismo jako skarga   , skoro  taka inwestycja nie była przewidziana   do realizacji.  
Radni w wyniku przeprowadzonej dyskusji rozważali  możliwości załatwienia tej sprawy , 
zgłaszano propozycję  np. skierowania skargi  jej do komisji tematycznej  celem rozpatrzenia   
zgłoszonego  problemu ,  udzielenia odpowiedzi przez  Przewodniczącego Rady Miejskiej 
odnośnie  wyjaśnienia autorom  pisma    ,iż w budżecie nie przewidziano kwoty na ten cel , 
natomiast wątek  polegający na  zanieczyszczeniu terenu,  skierować do ZOŚ  . 
Przewodniczący RM natomiast zaproponował , iż wystąpi do Burmistrza celem  wyjaśnienia 
tej sprawy . 
Ostatecznie jednak  Przewodniczący  zredagował wniosek o następującej treści : 
Rada Miejska  po zapoznaniu się z treścią  pisma( skargi mieszkańców ul.Nowomyśliwskiej)  
nie uznała  , iż pismo winno  być rozpatrywana w trybie skargowym , za powyższym 
wnioskiem opowiedziało się 10 radnych obecnych na posiedzeniu . zał. Nr 44. 
 
 Przewodniczący przedstawił również skargę  , która wpłynęła  za pośrednictwem 
Departamentu Kontroli  Skarg i wniosków MSWiA w Warszawie od Pana Aleksandra 
Sembrata , wnioskując do Rady Miejskiej o skierowanie jej do rozpatrzenia przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miejskiej  , za skierowaniem opowiedziało się  10 radnych ( jednogłośnie) .  
 Wpłynęła również kolejna skarga  Pani Ewy Michalskiej -  Kamieńskiej  z dnia 
30.09.2008 r. na  radnego Jana Burzyńskiego  , Przewodniczący zwrócił się  za zapytaniem do 
radnych o to czy ma odczytać  skargę  , czy radni zapoznając się z nią w biurze Rady 
Miejskiej .  Ponieważ  zdania były podzielone , wypowiadano się , że prywatne sprawy nie 
powinny być przenoszone na sesję , inni natomiast uważali ,że radny jest osobą publiczną        
i  skarga winna być publicznie  odczytana , Przewodniczący ostatecznie zdecydował , że 
skarga została  odczytana  ,  stanowi  ona zał. Nr 45  do protokołu .  
 
Pan Kazimierz Osowski  nawiązał do konieczności uporządkowania  właściwego  
oznakowania  ulic ( tabliczki kończą się na ul. Słowiańskiej ) ,  jednych  ulic nie ma , a inne 
są mylnie oznakowane  .   
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 Głos zabrała również Pani Edyta Szymkiewicz , która poruszyła  problemy , które jej 
zdaniem winny być uporządkowane , szczególnie chodzi  o przydział lokali komunalnych , 
wszystko się dzieje  za zamkniętym drzwiami , a zdaniem pani Szymczak   , która stara się o  
mieszkanie dla swojego syna ,  wszystko powinno być jawne , posiedzenia komisji ogłaszane, 
podobnie jak  skład komisji podany do publicznej wiadomości , natomiast    uczestnictwo  w 
komisjach  powinno być otwarte dla zainteresowanych  . 
 Zastępca Burmistrza wyjaśnił , że jest to  specyficzny rodzaj komisji , gdzie  mowa 
często jest o bardzo intymnych szczegółach ludzkiego życia i stoi na stanowisku , iż   
posiedzenia nie powinny  być jawne , gdyż będą bardzo krępujące . 
 

Pan Jan Węglorz – mieszkaniec Międzyzdrojów poruszył  problemy  związane  z 
budynkiem przy ul. C.Skłodowskiej , które  winny   zostać  uporządkowane : 

- dzieci   mieszkające w  tym budynku nie mają gdzie się bawić  , należy usunąć  
istniejącą tam skarpę w pobliżu torowiska i zrobić plac zabaw . 

- budynek po Bungalowie nie został zabezpieczony , należy to zrobić , aby nikt nie 
wchodził na teren budowy .  

- na wys. mieszkania Pana Bąka ( przy wjeździe na ul. Skłodowskiej ) są dwie studzienki  
należy  to jakoś  zabezpieczyć,  ponieważ  można urwać zawieszenie .  

- Straż  Miejska winna zwrócić uwagę na istniejące w tych rejonach dzikie wysypisko 
śmieci , które winno być uporządkowane .  

- Podobnie sytuacja wygląda przy Ośrodku Kolejowym  , pojawiło się tam kolejne 
wysypisko .  
 
Prezes MTBS Pan Maur Pisarczyk  poinformował , że  złożył wniosek o opracowanie przez 
Gminę planów rewitalizacji na terenie miasta Międzyzdroje co w konsekwencji pozwoli             
o ubieganie się o dotację z Unii Europejskiej  na lata 2007-2013 ,  w ten sposób Wspólnoty 
mogą uzyskać 50 % na remont  części wspólnych . 
Zastępca Burmistrza  musi rozpoznać tę  kwestię  pozyskiwania  środków  ponieważ to 
Gmina będzie ponosił koszty .  
 
Przewodniczący poinformował również radnych o piśmie , które wpłynęło do BRM  od 
Klubu Biegacza „Sporting” z dnia 6.10.2008 r. w sprawie  zabezpieczenia hipotecznego  na 
rzecz banku . 
Przewodniczący odczytał również uchwałę Kolegium   RIO dot. konieczności uchylenia 
uchwały z XXIX/275/08 z 5.09.32008 r.  w sprawie  zmiany uchwały RM w M-jach w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości . 
 

24. Zakończenie sesji Rady Miejskiej; 
 

Przewodniczący zakończył realizację porządku ,zamykając XXX Sesję Rady Miejskiej          
w Międzyzdrojach .  
 
Na tym protokół zakończono .  

 
  Protokołowała :  
  M. Nurkowska  


